
Storumans kommuns näringslivsråd  
Minnesanteckningar  
Nr:2/2023 
Datum: 2023-10-18  
Tid: 13:00 -16:00 
Plats: Storumans kommun Dialogen  

 
Deltagare dialogen 
Tomas Granström  Grundfors skogsmaskiner m.fl 
Janne Ruonala   SB Turism m.fl 
Agneta af Ekenstam  Ekenstams Allservice 
Peter Persson   Koncernchef 
Ulrik Dahlgren   Kommunstyrelsens ordförande 
Johan Duvdahl   Näringslivschef 
Toni Franz   Skidhemmet 
Robert Lundberg  Terminal och fastighetsutvecklare 
Anton Stenvall   Tekniskchef 
Jimmy Lindberg  Stabschef 
Mona Olofsson  Näringslivsstrateg 
Helene Lindqvist  Näringslivsstrateg 
 
Deltagare digitalt 
Maria Karlsson  Storumans Hundfysio  Digitalt 
Anna Gustafsson  MOHV   Digitalt 
Ulf Vidman   Kommunstyrelsens vice ordförande  
 
Dagordning  
 
1. Ulrik Dahlgren öppnande mötet och hälsade alla välkomna 
 
2. Genomgång av föregående minnesanteckningar  
Ulrik redogör för minnesanteckningar från föregående möte den 18 augusti 
 
 
3. Presentation av deltagare 
Se deltagarlista 
 
4. Upphandling och inköp 
Jimmy och Anton redogör för de ramavtal, avtal kommunkoncernen har och 
de inköp kommunkoncernen genomför. Se särskild presentation 
 
 
5. Snabbrunda aktuellt nu, vad fungerar bra och vad kan bli bättre 
 
Förenkla för företagen att delta i upphandlingar – Toni 
 
Viktigt att aktivt jobba med inflyttning och kvarstanning - Agneta 
 



Fortsatt arbete med att samordna och förenkla för att lokala företag är 
valbara i vindkraftuppbyggnadsarbetet - Ulrik 
 
Kommande upphandlingar beskrivs – Anton 
 
Kommunens principer och förhållningssätt för inköp exemplet med inköp av 
bilar beskrivs som inhandlas helt lokalt– Peter 
 
Det finns många frågor kring upphandling att lyfta, som kan förenkla för 
företagen att i större omfattning vara med – Jimmy 
 
Det finns många positiva saker som händer i vår kommun   
som vi måste lyfta på ett bättre sätt- Janne 
 
Uppföljning på de avtal som kommunen gör är värdefullt för både kommunen 
och företaget- Janne 
 
Marknadsföring av kommunen som geografi som är viktigt att vi gör 
gemensamt, näringsliv och kommun - Peter 
 
Gymnasieförbundet och Tärnabyfrågorna påverkar och berör oss alla vilket 
påverkar företagens förtroende – Anna 
 
Konkreta stöttningar från kommunen till insatser som exempelvis Utrecht 
besöken är värdefulla för företagen och skapar i sin tur mer affärer för andra 
lokala företag – Janne 
 
Peter beskriver att Näringslivsrådet har hög status i kommunen utifrån att det 
är inrättat av fullmäktige och ska värderas utifrån det i kommunens dagliga 
arbete. 
 
6. Näringslivskontoret redogör aktuellt arbete 
 
Mona och Helene redogör för Näringslivskontorets uppdrag och arbete. Se 
särskild bilaga 
 
Frågor om Turisminformationen i Hemavan – är den placerad på ett bra 
ställe? Kan man tänka nytt inför nästa upphandling? Kan kommunen 
tillhandahålla en lokal som det ska utföras utifrån. Eller kan det drivas utan 
en specifik lokal? 
 

 
7. Nyinkomna ärende 
Sammanställs av Näringslivskontoret utifrån minnesanteckningarna i 
Ärendelistan och skickas ut. 
 
8. Uppföljning tidigare ärenden 
a) Vad har hänt sedan sist 



b) Hur tar vi ärendet framåt 
 

9. Övriga frågor  
 

10. Rapport företagarmöte After work presentation  
Janne och Tomas redogör för mötet den 11 oktober med 40-tal företagare. Många 
värdefulla inspel och bra diskussioner med ett engagemang för ett bättre 
näringslivsklimat. 
Janne föreslår att vi gemensamt prioriterar bland punkterna och fokuserar 
tillsammans på dessa och följer upp.  

 
Inspelen från företagen ska ses som förslag och underlag till vidare diskussioner 
som leder till mer affärer mellan företag och kommun och på sikt ett bättre 
näringslivsklimat. 
 
Nästa möte blir den 22 November kl 13-16 i dialogen med möjlighet till Teams 
Huvudpunkt för nästa möte är den gemensamma prioriteringen 
 

11. Mötets avslut 
Ulrik tackar för visat intresse, ber om överseende för den dåliga tekniken som 
beror på avgrävd bredbandskabel i Vindeln och avslutar mötet  
 

  
  

Minnesanteckningar förda av  
Johan Duvdahl  

 


